
DES Nieuwsbrief augustus 2020 
 
Hallo Zevenhuuster! 
 
De vorige nieuwsbrief was van mei, het was toen stil. Geen 
vergaderingen, geen werkbezoeken, Verenigingsgebouw dicht 
en eigenlijk heel Zevenhuizen stil. Een rare gewaarwording en 
we blijven maar zeggen juist doordat we ons in het Noorden ons 
zo goed aan de regels hebben gehouden, er hier geen sprake is geweest van een uitbraak. 
Gelukkig komt het “normale” leven langzaam weer opgang. Al kun je je afvragen wat dat is en hoe 
dat eruit zal zien, het blijft onzeker. 
Als DES zijn we blijven vergaderen maar ook in gepaste vorm en uitgestelde werkbezoeken, 
jaarvergaderingen etc. 
 
Onderstaand willen we jullie op de hoogte brengen van de huidige overleg/vergaderpunten: 
 
Dorpsvisie 2020 
We hebben alle informatie uit de dorpsvisie verwerkt in cijfers en de 
opmerkingen die zijn geplaatst gecategoriseerd. 28 juli hebben we een 
gesprek gehad met Groninger dorpen hoe we deze informatie kunnen 
verwerken en hoe we de vervolgstappen/onderwerpen gaan bepalen. De 
vorm zal dan worden bepaald en al denken wij aan keukentafelgesprekken, 
het kan anders uitpakken. Wij houden u op de hoogte. Dat u erbij betrokken 
wordt, kunnen we wel met stelligheid zeggen. Het moet een dorpsvisie 
worden waar de dorpelingen een grote inbreng in hebben gehad. Het doel 
was/is dat er eind 2020 een dorpsvisie, maar dat is van vele factoren 
afhankelijk. 
 
Fietspad Kokswijk 
De plannen voor een goed fietspad en een overzichtelijke situatie op de Kokswijk zijn nog niet 
definitief gepresenteerd. We hebben samen met een afvaardiging van de buurtvereniging Kokswijk 
en de gemeente en uitvoerder een goed gesprek gehad. We hebben met elkaar het idee besproken 
en een aantal aandachts-/verbeterpunten aangegeven waarmee ze verder kunnen. Door de corona 
heeft ook dit enige vertraging opgelopen. Onlangs hebben we een gesprek gehad met wethouder 
Dijkstra-Jacobi en ook zij zit er bovenop. Het geldbedrag is er voor gereserveerd dus er zal wat 
gebeuren. Wordt vervolgd…… 
 
Bijeenkomst vrijwilligers/ledenwerving 
DES heeft 250 leden maar als we naar het aantal huizen kijken in Zevenhuizen zou daar wel wat bij 
moeten kunnen. Als 50% van de inwoners DES zou ondersteunen door lid te worden, dan zou onze 
positie t.o.v. de gemeente verbeteren. Het geeft ons mogelijkheden meer zaken te realiseren. We 
hebben bedacht om eind augustus alle vrijwilligers van het Verenigingsgebouw uit te nodigen in het 
Verenigingsgebouw om bij te praten met een hapje en een drankje. Tevens vragen we dan wie bereid 
is een (gedeelte van) straat voor zijn haar rekening te nemen om de uitnodiging van de 
jaarvergadering in de bus te doen. En de huizen waarbij je dat niet doet mensen te vragen lid te 
worden. Veel handen maken licht werk zullen we maar zeggen. 
Bent u geen vrijwilliger van het Verenigingsgebouw, maar wil u wel meehelpen leden werven, mail 
ons dan gerust, we zijn er blij mee. 
 
 
 



Overleg Wold en Waard 
In juni hebben we overleg gehad met Wold en Waard waarbij we onze wensen 
m.b.t. woningbouw n.a.v. uitkomsten van de enquête hebben voorgelegd. Dat 
betekent zowel inbreiding als uitbreiding, sociale huurwoningen en renoveren 
bestaande huurwoningen. We hebben aangegeven dat we als DES zouden willen dat voor ieder een 
huurwoning mogelijk moet zijn, maar dat Wold en Waard helaas ook gebonden is aan regelgeving. Zij 
zijn bezig met hun eigen vastgoedvisie en nemen dit mee. 
 
Gemeente Westerkwartier 
De nieuwe gemeente Westerkwartier communiceert veel via hun 
eigen site of via de regionale kranten. Het is belangrijk om deze 
pagina’s goed in de gaten te houden want hierin staat belangrijke 
informatie. Maar ook enquêtes waarin wij als burger mee kunnen denken, dus laat uw stem horen! 
Ook kunt u een raadsvergadering online volgen. Het is goed te weten dat aan de achterkant de 
gemeente kan zien welke dorpen actief zijn met meekijken. Hiermee krijgen zij een beeld van de 
betrokkenheid en dat werkt positief.  
 
Overleg wethouder Dijkstra – Jacobi en Jolanda Baudoin 
25 juni hebben we overleg gehad met onze dorpswethouder Geertje Dijkstra en ons aanspreekpunt 
voor de gemeente (leefbaarheidsadviseur) Jolanda Baudoin. Veel punten zijn de revue gepasseerd. 
Op het moment dat zij het verslag klaar hebben, zullen we dit op de website plaatsen. Onderwerpen 
waarover we gesproken hebben: 
Fietspad en gevaarlijke situatie Kokswijk 
Extra bankje Weth Appelhofplantsoen 
Toekomst terrein voormalige kerk Kokswijk/Hoofddiep 
Verkeersonveilige plekken in het dorp 
Instandhoudingsbudget en mogelijk dorpsbudget 
Woonvisie en bestemmingsplannen 
Afwatering onderhoud 
Woonvisie, inbreiding / plan Zevenhuizen oost  
Onderhoud groenvoorziening 
Verpauperde panden etc. 
 
 
Verenigingsgebouw 
De jaarlijkse evaluatie heeft plaats gevonden met de PKN kerk i.v.m. 
gebruik Verenigingsgebouw, het loopt naar ieders tevredenheid. Nog 
steeds is het uitgangspunt dat 31 augustus 2021 de overeenkomst stopt omdat dan MFC open is. 
Het Verenigingsgebouw is weer beperkt open voor kleine groepen, mits men aan de richtlijnen kan 
voldoen. We hopen net als iedereen dat we straks verder kunnen uitbreiden. Grote activiteiten 
zullen de komende periode hier niet kunnen plaatsvinden. 
 
 
Jaarvergadering verplaatst naar 23 september 2020 
De jaarvergadering is gepland op 23 september 20.00 uur! Leden van DES ontvangen een 
persoonlijke uitnodiging. We zijn nog in overleg met de gemeente of de burgermeester komt, maar 
dat is afhankelijk van de ontwikkelingen rondom corona. Wegens de corona moet er van te voren 
worden opgegeven i.v.m. beperkt beschikbare plaatsen. 
 
Esther Steenhuis zal deze avond aftreden als bestuurslid/secretaris van DES. We zijn op zoek naar 
nieuwe bestuursleden dus twijfel niet en meldt u aan om samen met ons de belangen van de 
inwoners van Zevenhuizen te vertegenwoordigen. 



Dorpsvlaggen 
Op de website kunt u dorpsvlaggen bestellen, maar ook de 
buurtverenigingen kunnen weer vlaggen kopen. Het assortiment is 
uitgebreid en de kwaliteit gewaarborgd. In de bijlage vinden jullie de 
prijzen. 
 
 
 
Goed om te weten 

 Waarschijnlijk kunt u per 1 september uw medicijnen weer afhalen in de Groene Borg. 
 Er is contact geweest met Certe om hun activiteiten in het dorp weer op te pakken, alleen 

kunnen zij hier nog geen toezegging over doen. 
 24 augustus hebben we overleg met gemeente over woningbouw, plan Zevenhuizen-Oost en 

vrijkomende locaties door sloop. 
 September/oktober gaan we weer overleg met de buurtverenigingen plannen. 
 Schildersbedrijf Overwijk heeft de bankjes langs het Hoofddiep kosteloos opnieuw 

geschilderd, waarvoor onze dank! 
 Naast de nieuwsbrief overwegen we om met regelmaat via “de Leekster” u op de hoogte te 

houden van het wel en wee van Zevenhuizen. 
 
Leest u deze mail en wilt u lid worden en/of wilt u reageren op deze brief en/of iets kwijt waar 
dorpsbelangen een rol in kan spelen, laat het ons weten via dorpsbelangendes@gmail.com 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Bestuur DES 
 
Extra bijlagen: 

 Prijslijst dorpsvlaggen 
 Sportactiviteiten zomer De Schans 

 


